



Referat af bestyrelsesmødet mandag d. 25. marts kl. 16.30 – kl. 18.15 2019 i Borgergade

I mødet deltog: Jakob Lange, Annesofie Becker, Charlotte Felding, Jacob Bloch, Jenny Becker, Johan Adam Linneballe, Knud Erik Hansen og Lars Eskesen.

1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt

2. Endelig godkendelse af referat af bestyrelsesmødet d. 18. februar 2019

Godkendt

3. Aktuelle sager

- a. Østerport station. FHF's kritik har været omtalt i diverse medier
- b. Charter for Nyholm. FHF bakker op. Ser gerne lidt sproglig opstramning
- c. Nørrebroparken. Jakob deltager i Parkbrugertræf
- d. Påskeliljer på Kastellet. Det er ikke i overensstemmelse med fredningen. Jakob har udtalt til Østerbroavis, at det dog er en mindre "forbrydelse"

4. Forårets medlemsarrangementer

- a. Debatmødet d. 8. april. Annesofie er tovholder. Bl.a. Charlotte bakker op med yderligere invitationer. Annesofie formulerer en endelig invitation til mødet, som Jakob sender senest torsdag i denne uge til medlemmerne. (Forårets program indeholdt kun en foreløbig annoncering af mødet.
- b. Annesofie formidler gennem Birthe Iuel en invitation til By og Land- og Gamle Bygningers Bevarelses medlemmer.
- c. Forberedelse og afvikling af mødet. Jakob er desværre forhindret i at indgå i arbejdet. Den øvrige bestyrelse lovede at bakke Annesofie op.

5. Diplomeringshøjtideligheden.

Opsamling og erfaringsudveksling:

Stemningen ved højtideligheden var rigtig god. De fremmødte var glade. Mogens A Morgen var rigtig god. Takketalerne var helt i top. Men som der forrige år detaljer som kunne være gjort mere professionelt/gøres bedre næste år:



- PP indeholdt for få billeder og manglende skillere. Kunne bedre være kort som en "sløjfe" under hver enkelt diplomoverrækkelse
 - PP farver var og visning var ikke OK
 - Foto af de diplomerede var ikke forberedt mht lys og baggrund (til hjemmesiden)
 - En gennemgående "vært" kunne have øget forståelse for forløbet
 - En generalprøve kunne have øget niveauet
- Forløbet mht formuleringen af diplomteksterne har været uskønt. Det gav anledning til en længere debat om årsagerne. Der var enighed om, at det var sket under et alt for stort tidspres, hvilket ikke havde givet tid til en god og frugtbar og respektfuld dialog. At det var næsten udelukkende foregik via e-mail og ikke mundtligt var et problem. Det var tillige et problem, at der ikke fra begyndelsen af var klarhed over formater m.v. mht. diplomerne. Tekst mængden (antal enheder)
 - mv. Johan vil lave et notat om de grafiske rammer for diplomer

Der var enighed om, at vi til næste år skal begynde tidligere og mere struktureret. At udvælgelsen af de diplomerede emner og arbejdet op til diplomeringshøjtideligheden og afviklingen af denne skal "følges hånd i hånd". Opgavefordelingen blandt bestyrelsens medlemmer skal præciseres

6. Fondsansøgningen. De tre konferencer og økonomi

a. Foreløbig orientering.

Lars er meget langt med formuleringerne. Det volder problemer, at de tre tilgrundliggende oplæg til konferencer er så forskellige. Ida, Lars og Jakob mødes og gør oplægget færdigt til næste bestyrelsesmøde. Sendes i første omgang til Realdania, da de er den mest oplagte sponsor

7. Datoer for kommende bestyrelsesmøder

Jenny vil lave en doodle for et bestyrelsesmøde ultimo april/primomaj og et møde primomaj/juni.

8. Eventuelt

Intet